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Protokół Nr 9/18 

z LII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego, 

która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2018 r. 

w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wołominie 
 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Janusz Werczyński o godzinie 13:10 otworzył obrady L Sesji Rady 

Powiatu Wołomińskiego V kadencji stwierdzając, że w sesji bierze udział wystarczająca do 

zapewnienia kworum liczba radnych. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków  

w sprawie ewentualnych zmian. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad (zał. nr 3) został radnym przekazany 

na piśmie. Przekazał, że Zarząd złożył autopoprawkę do druku nr 604 – druk nr 604a. Następnie 

zapytał czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.                                         

2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych zmian. 

3. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 5 lipca 2018r. 

4. Przyjęcie protokołu z LI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 lipca 2018r. 

5. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu  

w okresie między sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II-11/2015 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 7 stycznia 2015r. w sprawie ustalenia składu stałych Komisji Rady 

Powiatu. (druk nr 596) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Prezydenta Ignacego Mościckiego w Zielonce, 

ul. Inżynierska 1. (druk nr 597) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Powiatowej Bibliotece 

Publicznej w Wołominie oraz zmiany statutu nadanego Uchwałą Nr XXX-337/2013 Rady 

Powiatu Wołomińskiego z dnia 26 czerwca 2013r. (druk nr 598) 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

przez Powiat Wołomiński. (druk nr 599) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Miastu 

Kobyłka zadania z zakresu dróg publicznych, dotyczącego budowy ścieżek rowerowych 

i ciągów pieszo-rowerowych wzdłuż ulic Napoleona i Księcia Józefa Poniatowskiego 

w Kobyłce. (druk nr 600) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Gminie 

Marki zadania publicznego dotyczącego rozbudowy drogi powiatowej w ulicy Sosnowej 
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i Tadeusza Kościuszki w Markach, na odcinku od drogi krajowej Nr 8 do granic miasta 

Marki. (druk nr 601) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Jadów a Powiatem Wołomińskim dotyczącego współdziałania przy 

realizacji zadania pn. „Nowe oblicze placu gen. Gustawa Orlicz-Dreszera w Jadowie”. 

(druk nr 602) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII-483/2017 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wołomińskiego na lata 20185-2030. (druk nr 603) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wołomińskiego na 2018 rok. (druk nr 604) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska co do konieczności 

podjęcia pilnych decyzji dotyczących rozbudowy sieci drogowej na granicy powiatu 

wołomińskiego i m. st. Warszawa. (druk nr 605) 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Informacje Przewodniczącego Rady. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 5 lipca 2018r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zostały zgłoszone żadne poprawki do protokołu, 

następnie poddał protokół pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 22 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” przyjęła protokół  

z L sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 05.07.2018r. 

 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z LI Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 26 lipca 2018r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zostały zgłoszone żadne poprawki do protokołu, 

następnie poddał protokół pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 22 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” przyjęła protokół  

z LI sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 26.07.2018r. 

 

 

Punkt 5. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 

prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu w okresie od 5 lipca 2018r. do 29 sierpnia 2018r.  

(zał. nr 4) wraz z załącznikami – wykazem podpisanych umów w wyniku rozstrzygniętych 

postępowań przetargowych w tym samym okresie oraz wielkością i wykonaniem kontraktu 
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z NFZ w okresie I-VI.2018r. przez Szpital MBNP w Wołominie, zostało radnym dostarczone 

przed sesją w wersji elektronicznej. Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: Radna Izabella Dziewiątkowska oraz Sekretarz Powiatu Aneta 

Piotrowska. 

 

Radna Izabella Dziewiątkowska w nawiązaniu do pkt. 1 ppkt. 3 Sprawozdania poprosiła 

o przedstawienie zmian jakie zostały wprowadzone do Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa. Sekretarz Powiatu Aneta Piotrowska wyjaśniła, że zmiany dotyczą zapisów zakresu 

działania Centrum Usług Wspólnych oraz wynikają ze zmian określonych w RODO. 

 

 

Punkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr II-11/2015 

Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 7 stycznia 2015r. w sprawie ustalenia 

składu stałych Komisji Rady Powiatu. (druk 596) 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 25 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr II-11/2015 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 7 stycznia 

2015r. w sprawie ustalenia składu stałych Komisji Rady Powiatu (zał. nr 5). 

 

 

Punkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Policealnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Prezydenta 

Ignacego Mościckiego w Zielonce, ul. Inżynierska 1. (druk nr 597)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Naczelnik Wydziału 

Edukacji. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji Olga Wileńska omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 23 „za”, 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

im. Prezydenta Ignacego Mościckiego w Zielonce, ul. Inżynierska 1 (zał. nr 7). 
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Punkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia 

Powiatowej Bibliotece Publicznej w Wołominie oraz zmiany statutu 

nadanego Uchwałą Nr XXX-337/2013 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 

26 czerwca 2013r. (druk nr 598)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę Wołomińskiego. 

 

Starosta Wołomiński Kazimierz Rakowski omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 23 „za”, 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę w sprawie nadania imienia Powiatowej Bibliotece Publicznej w Wołominie oraz 

zmiany statutu nadanego Uchwałą Nr XXX-337/2013 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 

26 czerwca 2013r (zał. nr 8). 

 

 

Punkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Powiat Wołomiński. (druk nr 599)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę Wołomińskiego. 

 

Starosta Wołomiński omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 27 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Wołomiński 

(zał. nr 9). 

 

 

Punkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powierzenia Miastu Kobyłka zadania z zakresu dróg powiatowych, 

dotyczącego budowy ścieżek rowerowych i ciągów pieszo-rowerowych 

wzdłuż ulic Napoleona i Księcia Józefa Poniatowskiego w Kobyłce. (druk nr 

600)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę Wołomińskiego. 
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Starosta Wołomiński przekazał głos Naczelnikowi Wydziału Inwestycji, aby omówił projekt 

uchwały. 

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Andrzej Nocoń na podstawie uzasadnienia 

(zał. nr 10) omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: Radna Izabella Dziewiątkowska, Naczelnik WID Andrzej Nocoń, 

Przewodniczący Rady, Starosta Wołomiński, Radny Ireneusz Maślany. 

 

Radna Izabella Dziewiątkowska zapytała czy na etapie planowania zadania nie było 

uwzględnionej budowy odwodnienia oraz nakładki. W odpowiedzi Naczelnik WID Andrzej 

Nocoń poinformował, że wszelkie prace budowalne zostały uwzględnione 

w przygotowywanym przez Gminę Kobyłka projekcie. W toku realizacji prac budowlanych 

zostały podjęte decyzje o zmianie zakresu przyjętych przez projektantów rozwiązań wykonania 

utwardzenia i umocnienia rowów. Z uwagi na powstałe błędy projektowe, brak 

zakwalifikowania dodatkowych prac do kosztów dotacji otrzymanej ze środków unijnych 

Gmina Kobyłka wystąpiła o przeznaczenie dodatkowej kwoty z budżetu. Radna Izabella 

Dziewiątkowska zasugerowała aby Powiat przed przystępowaniem do realizacji zadań 

dokonywał kontroli projektów. Przewodniczący Rady wtrącił, że uzyskanie dotacji na 

realizację zadania było uzależnione od uzyskania środków z Powiatu. Starosta Wołomiński 

dodał, że dofinansowanie zadania przez Gminę Kobyłka przewyższa 30% kwoty całego 

zadania. Radny Ireneusz Maślany poprosił o informację, czy Powiat uzgadniał projekt 

budowlany oraz miał kontrolę nad realizacją zadania. Naczelnik WID Andrzej Nocoń  

zakomunikował, że Powiat wnioskował jedynie o zmianę zakresu prac z uwagi na niekorzystne 

warunki eksploatacyjne, które będą generować dodatkowe koszty w przyszłości. Nadmienił, że 

został zmieniony sposób wykonania prac, a nie ich zakres. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 21 „za”, 0 „przeciw” i 6 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę zmieniającą w sprawie powierzenia Miastu Kobyłka zadania z zakresu dróg 

powiatowych, dotyczącego budowy ścieżek rowerowych i ciągów pieszo-rowerowych wzdłuż 

ulic Napoleona i Księcia Józefa Poniatowskiego w Kobyłce (zał. nr 11). 

 

 

Punkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

powierzenia Gminie Marki zadania publicznego dotyczącego rozbudowy 

drogi powiatowej w ulicy Sosnowej i Tadeusza Kościuszki w Markach, na 

odcinku od drogi krajowej Nr 8 do granic miasta Marki. (druk nr 601)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę Wołomińskiego. 

 

Starosta Wołomiński omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 27 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Marki zadania publicznego 

dotyczącego rozbudowy drogi powiatowej w ulicy Sosnowej i Tadeusza Kościuszki 

w Markach, na odcinku od drogi krajowej Nr 8 do granic miasta Marki (zał. nr 12). 

 

 

Punkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Jadów a Powiatem Wołomińskim 

dotyczącego współdziałania przy realizacji zadania pn. „Nowe oblicze placu 

gen. Gustawa Orlicz-Dreszera w Jadowie”. (druk nr 602)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę Wołomińskiego. 

 

Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Sportu omówiła projekt uchwały informując, że 

zostały naniesione poprawki do uzasadnienia projektu uchwały (zał. nr 13) polegające na 

wydzieleniu poszczególnych kosztów planowanego zadania. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: Radny Robert Szydlik, Przewodniczący Rady, Radna Magdalena 

Suchenek, Radny Ireneusz Maślany, Starosta Wołomiński. 

 

Podczas dyskusji Radny Robert Szydlik zgłosił wniosek o wprowadzenie w zapisach uchwały 

podziału kwoty dofinansowania na równe części, które poniesie Gmina Jadów i Powiat. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż podział finansowania zdania jest zróżnicowany z uwagi na 

lokalne uwarunkowania i trudności związane z brakiem możliwości zmiany budżetu w Gminie 

Jadów wywołanym ograniczeniami w zwołaniu sesji. Poza tym, projekt finansowany jest 

z budżetu Powiatu, Gminy oraz Ministerstwa. Radny Robert Szydlik z przykrością stwierdził, 

że działania Gminy jak i Powiatu są przejawem kampanii wyborczej. Dodał, że w tych 

okolicznościach musi wycofać swój wniosek. Kontynuując dyskusję Radna Magdalena 

Suchenek poinformowała, że realizacja niniejszego zadania jest ważną sprawą dla społeczności 

lokalnej, która w ramach działań własnych pozyskała kwotę ok. 20 tys. zł. Radny Ireneusz 

Maślany wyraził nadzieję, że Gmina Jadów oraz wójt skłaniają się ku budowie pomnika. 

Starosta Wołomiński nadmienił, że na sesji miał być obecny wójt Gminy Jadów jednak w dniu 

dzisiejszym uczestniczy w podpisaniu umowy na dofinansowanie zadania w Ministerstwie. 

W odpowiedzi na wypowiedź Starosty Radna Magdalena Suchenek zakomunikowała, że 

w dniu dzisiejszym odbywa się nadzwyczajna sesja Rady Gminy a na podpisanie umowy 

z upoważnienia wójta pojechał Skarbnik. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 27 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Jadów 

a Powiatem Wołomińskim dotyczącego współdziałania przy realizacji zadania pn. „Nowe 

oblicze placu gen. Gustawa Orlicz-Dreszera w Jadowie (zał. nr 14). 

 

 

Punkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIII-483/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołomińskiego na 

lata 2018-2030. (druk nr 603)  
 

Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Powiatu o omówienie tego projektu uchwały wraz 

z projektem zmiany uchwały budżetowej. 

 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że do projektu zmiany uchwały budżetowej Zarząd 

przygotował autopoprawkę – druk nr 604a (zał. nr 15). Następnie omówiła główne założenia 

przedmiotowego projektu uchwały, prezentację dotyczącą kształtowania się WPF przy 

udzieleniu dotacji na rozbudowę Szpitala MBNP w Wołominie (zał. nr 16) oraz  projekt 

zmiany uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Udział w dyskusji wzięli: Radny Ireneusz Maślany, Przewodniczący Rady, Radny Robert 

Szydlik, Radna Izabella Dziewiątkowska, Starosta Wołomiński, Radna Katarzyna Lubiak, 

Dyrektor Szpitala MBNP w Wołominie, Radny Tomasz Szturo, Wicestarosta Wołomiński 

Adam Łossan oraz Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Mikulski. 

 

Tematem przewodnim dyskusji była kwestia finansowania przez Powiat rozbudowy Szpitala 

MBNP w Wołominie, podczas której Radny Ireneusz Maślany wyraził negatywną opinię 

wobec pośpiechu jaki towarzyszy podejmowaniu decyzji dotyczący rozbudowy Szpitala. 

Zaapelował o podjęcie działań mających na celu wypracowanie wspólnego kierunku realizacji 

przedsięwzięcia. Skierował zapytanie do Dyrektora Szpitala o dofinansowanie zadania ze 

środków zewnętrznych. W odpowiedzi na wypowiedź radnego Przewodniczący Rady 

zakomunikował, że zadane Dyrektorowi Szpitala pytanie jest nieuzasadnione ponieważ to 

Zarząd przedstawił projekt zmian WPF, który jest również odpowiedzią na zgłaszane przez 

radnych uwagi podczas ostatniego posiedzenia Rady. Radny Robert Szydlik opowiedział się 

krytycznie wobec przedstawionej prezentacji wypuszczenia obligacji przez Powiat celem 

finansowania rozbudowy Szpitala. Wniósł prośbę o umiar oraz ograniczenie, a wręcz 

powstrzymanie dalszego zadłużania Powiatu i rozważenie poszukiwania środków z funduszy 

zewnętrznych. Radna Izabella Dziewiątkowska zwróciła się z apelem do radnych o rozwagę 

w podejmowaniu uchwały ponieważ wiąże się ona z długofalowymi skutkami finansowymi. 

Poprosiła o przedstawienie sytuacji finansowej Szpitala oraz informacji czy Szpital starał się 

pozyskać inne środki, jak te pochodzące z Powiatu. Starosta Wołomiński zwrócił się 

z zapytaniem do radnych z PiS-u czy chcą, aby Szpital został rozbudowany i powstały w nim 

nowe przychodnie specjalistyczne. Nadmienił, że istnieje możliwość pozyskania funduszy 

z Programu Rozwoju Lecznictwa na Mazowszu z województwa, jednak aby wystąpić 

o dofinansowanie należy podjąć jak najszybsze kroki i rozpocząć rozbudowę. W odpowiedzi 

na wypowiedź Starosty Radna Katarzyna Lubiak poprosiła o niesugerowania radnym Prawa 

i Sprawiedliwości braku chęci wobec budowy Szpitala. Zwracając uwagę na omawiane 
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wielomilionowe przedsięwzięcie, zmieniając tematykę, zapytała o obecny stan Radiologii. 

Starosta Wołomiński odpowiedział, że w przyszłym tygodniu Zarząd ma zająć się sprawa 

wyrażenia zgodny na wydzierżawienie pomieszczeń na okres 3 lat tak, aby umożliwić sprawne 

działanie Radiologii. Następnie przekazał głos Dyrektorowi Szpitala MBNP w Wołominie, aby 

przedstawił bliższe informacje na temat działania Radiologii. Przewodniczący Rady wtrącając 

się do dyskusji przypomniał, że omawiany jest projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

następnie poprosił o syntetyczną wypowiedź na temat sytuacji diagnostyki obrazowej. Dyrektor 

Szpitala MBNP w Wołominie Andrzej Gruza poinformował, że Zakład Radiologii funkcjonuje 

jak należy jednak znajduje się w sytuacji kryzysowej spowodowanej brakiem zarówno 

personelu jak i sprzętu. Pomimo posiadania szeregu wątpliwości, co do finansowania 

rozbudowy Szpitala, Radny Tomasz Szturo poinformował, że idea ta jest jak najbardziej słuszna 

a sama rozbudowa niezbędna i nie należy podchodzić do tego tematu metodą spychologii. 

Przyznał, że temat finansowania winien być omawiany podczas przedstawienia koncepcji 

rozbudowy Szpitala po uzyskaniu niezbędnych do jego realizacji pozwoleń. Wyraził nadzieję, 

że kolejny zarząd postara się o pozyskanie środków zewnętrznych na finansowanie 

i przyspieszenie realizacji inwestycji. Wicestarosta Wołomiński Adam Łossan poprosił 

o wzajemne szanowanie swoich wypowiedzi, zakończenie dyskusji oraz podjęcie uchwały. 

Radna Izabella Dziewiątkowska zasugerowała żeby obecna Rada wyraziła zgodę na rozbudowę 

Szpitala a wszelkie decyzje dotyczące realizacji inwestycji pozostawiła kolejnej. Powracając 

do swojej wcześniejszej wypowiedzi zaapelował o odłożenie podejmowania decyzji w czasie 

ażeby temat ten można było raz jeszcze przedyskutować. Na zakończenie dyskusji głos zabrał 

Wiceprzewodniczący Rady Jerzy Mikulski komunikując, że nikt na sali nie ma wątpliwości co 

do potrzeby rozbudowy Szpitala a przedstawiona koncepcja etapowego finansowania 

inwestycji wynika z jej finansowania. W przedstawionej przez Skarbnik Powiatu prezentacji 

została uwidoczniona ewentualna zmiana ustawy o finansach, która jest kluczową sprawą 

w długoletniej pespektywie. Uznał za niekorzystne odkładanie podjęcia decyzji w sprawie 

w czasie.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, następnie zarządził 15 minutową przerwę. 

 

 

O godz. 15.30 wznowiono obrady. 

 

 

Przewodniczący Rady przytoczył wyniki opiniowania projektu przez Komisje Rady (zał. nr 

6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 15 „za”, 11 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XLIII-483/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 

19 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołomińskiego na 

lata 2018-2030 (zał. nr 17). 

 

 

 

Punkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2018 rok. (druk 

nr 604) 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 



 9 

 

W dyskusji udział wzięli: Rady Janusz Czarnogórski oraz Naczelnik WID Andrzej Nocoń. 

 

Podczas dyskusji Radny Janusz Czarnogórski poprosił o przybliżenie tematyki dwóch zadań: 

1. Projekt techniczny i przebudowa ulicy Warszawskiej i Przemysłowej, oraz 2. Projekt 

i wykonanie ulicy Perłowej. Zapytał również czy za wykonanie wspomnianych zadań zostały 

podpisane umowy. W odpowiedzi Naczelnik WID Andrzej Nocoń poinformował, że na 

obydwa zadania zostały podpisane umowy. Odnośnie zwiększenia kwoty zadania ulicy 

Perłowej wyjaśnił, że wynika ona z wykonania rowu odwadniającego do drogi gminnej, na 

długości dodatkowych 300 m, a nie jak wcześniej zakładano tylko na remontowanym odcinku. 

Podnosząc kwestię pierwszego zadania zakomunikował, że w tym roku Powiat nie ma 

możliwości ukończenia całego zadania dlatego też prace zostały również zaplanowany na rok 

przyszły. Kontynuując radny Tomasz Czarnogórski zapytał, kto podjął decyzję o rozłożeniu 

tych zadań jako wieloletnie jeżeli termin wykonania zadań w obydwy przypadkach przypada 

na koniec roku kalendarzowego. Naczelnik WID Andrzej Nocoń wyjaśnił, że opóźnienia 

wynikają z przyczyn formalno-prawnych. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 6), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 21 „za”, 0 „przeciw” i 5 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2018 rok. 
(zał. nr 18). 

 

 

Punkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska 

co do konieczności podjęcia pilnych decyzji dotyczących rozbudowy sieci 

drogowej na granicy powiatu wołomińskiego i m. st. Warszawa. (druk nr 

605) 
 

Radny Sławomir Pisarczyk omówił projekt uchwały i przedmiot stanowiska. 

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Magdalena Suchenek dodała, że projekt 

uchwały był przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i  Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, w którym uczestniczył m.in. 

Burmistrz Miasta Ząbki oraz pracownik merytoryczny Urzędu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 25 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  

w sprawie wyrażenia stanowiska co do konieczności podjęcia pilnych decyzji dotyczących 

rozbudowy sieci drogowej na granicy powiatu wołomińskiego i m. st. Warszawa (zał. nr 19). 
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Punkt 16. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady poinformował o wpływających do Zarządu za jego pośrednictwem 

wnioskach i interpelacjach (zał. nr 20). Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce zadać pytanie. 

 
Nikt nie zabrał głosu. 

 

 

Punkt 17. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 

Przewodniczący Rady poinformował o wpływającej do Przewodniczącego Rady 

korespondencji (zał.nr 20).  

 

 

Punkt 18. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady zakomunikował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 20 września br. 

podczas, której zostanie wykonane zdjęcie składu Rady na koniec kadencji. Następnie 

przekazał głos Rademu Andrzejowi Zbąszyńskiemu. 

 

Radny Andrzej Zbyszyński poinformował obecnych na sali radnych o braku zamiaru 

kandydowania w przyszłych wyborach z ramienia Mazowieckiej Wspólnoty Samorządowej 

i ubieganiu się o mandat radnego z lis Prawa i Sprawiedliwości.  

 

  

Punkt 17. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:00 zamknął LII 

sesję Rady Powiatu Wołomińskiego V kadencji.  

 

Nagranie z LII sesji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

 

 

       Protokolant                                                    Przewodniczący 

                                                                                Rady Powiatu Wołomińskiego 

 

 

    Emilia Płachetko                          Janusz Werczyński        


